
Interpelacja z dnia 9 lipca 2024

Odpowiadając na pismo, które otrzymałam w odpowiedzi na moją interpelację (BRM.0003.39.2024) proszę o
informację jaka usterka została usunięta podczas doraźnego przeglądu wentylacji w Szkole POdstawowej nr 2 w
Dąbrowie? Czy została zlecona i wykonana obiecana analiza wentylacji? Jeśli tak, to proszę o udostępnienie
wykonanej ekspertyzy wraz z obiecaną dokumentacją powykonawczą, która zawiera obliczenia wydajności
wentylacji. Proszę również o plan dalszych działań jakie Urząd zamierza wykonać w celu poprawy sprawności
wentylacji. Rodzice z tej szkoły również chcą wiedzieć czy firma, która otrzyma (lub już otrzymała) zlecenie ma
odpowiednie uprawnienia. 

Z pozdrowieniami 
Magdalena Cłapińska
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